



Report for Qualifications Assessment

Issued to: [REDACTED]
HKID No: G188985(A)

11 July 2022

[REDACTED] submitted an application for qualifications assessment on 30 May 2022. The Hong Kong Council for Accreditation of Academic and Vocational Qualifications (HKCAAVQ) advises that the **totality** of [REDACTED]'s educational qualification meets the standard of a local Master Degree at Level 6 of the Hong Kong Qualifications Framework.

Andrew Ho
Senior Registrar



Summary of educational qualification considered:

Year of Attainment	Granting Body	Educational Qualification
2021	International American University, the United States of America	Master of Business Administration

AnH/AnH/DC/dc

Important Notice to the Applicant (申請人須知):

This assessment is neither an institutional nor a programme accreditation and the result does not represent any recognition status of the named qualification(s) or institution(s) nor should it be publicized or published by any person or institution for such purpose.

學歷評估並非院校或課程評審，亦不代表對有關資歷或院校的認可，故任何人士或院校不得轉載這項評估或以此作宣傳用途。

~ End of Report ~



Possible Outcomes on the Totality of Qualifications Assessment (July 2021)

“Totality” of the educational qualifications is defined as the integrated learning outcomes of the qualification including those learning outcomes achieved through learning deemed to have a substantial bearing on the qualification under assessment.

The Totality will be compared to one of the following outcomes in the Report for Qualifications Assessment:

Post-Secondary and Higher Education Qualifications	Level of Hong Kong Qualifications Framework
Doctoral Degree	7
Master Degree	6
Postgraduate Diploma	6
Postgraduate Certificate	6
Bachelor (Honours) Degree	5
Bachelor Degree	5
Higher Diploma	4
Associate Degree	4
Diploma*	4
Diploma*	3
Certificate*	3
Certificate*	2
Certificate*	1
Secondary Education Qualifications	
Completion of local Secondary One to Secondary Six	/
Non-Assessable Qualifications	
Unable to meet the standards of the above qualifications	/

* Volume of studies of this qualification contains at least 120 QF credits.

For further details regarding Hong Kong Qualifications Framework, please refer to <https://www.hkqf.gov.hk/>.

Notice to Applicants of Qualifications Assessment 學歷評估申請人通知書

The Hong Kong Council for Accreditation of Academic and Vocational Qualifications (HKCAAVQ) would like to reiterate the following points of information that are stated in the “Guidance Notes for Application”. By signing the Declaration in Section C of the Application Form for Qualifications Assessment at the time of application, the applicant indicated that the “Guidance Notes for Application” have been read and fully understood.

香港學術及職業資歷評審局(簡稱評審局)現重申以下已在「學歷評估——申請指引」列明的項目。申請人在提交學歷評估申請時已於申請表格丙部簽署，以聲明已細閱「學歷評估——申請指引」部份，並完全明白其內容。

1. Qualifications Assessment is neither an institutional nor a programme accreditation, and the result pertains only to the individual applicant being assessed but not to any particular education institution or its programme.
學歷評估並非院校或課程評審，因此評估結果只適用於個別申請人而非特定教育機構或課程。
2. Applicant who has any questions on the assessment result or the content of the Assessment Report may contact HKCAAVQ via email at qainfo@hkcaavq.edu.hk.
申請人如對評估結果或評估報告內容有任何提問，可透過電郵：qainfo@hkcaavq.edu.hk 向學歷評估部門查詢。
3. An individual who has received the Report for Qualifications Assessment and is aggrieved by HKCAAVQ's assessment determination may apply for a review. An application for review must be made by completing the “Application Form for Review of Qualifications Assessment” with appropriate review fee paid within 30 days of the receipt of the Report for Qualifications Assessment by the individual. The review mechanism will commence after the receipt of the duly completed application form together with the appropriate fee.
在收到學歷評估報告後，任何個人如因評審局的評估評定感到受屈，可向評審局申請覆檢。所有覆檢申請須於收到學歷評估報告日起計 30 天內，由該個人提出。申請人須填妥「學歷評估覆檢申請表」，並繳交覆檢費用。評審局會在收到填妥的覆檢申請表及費用後展開覆檢工作。

Application for Review 覆檢申請

1. The “Application Form for Review of Qualifications Assessment” with guidance notes of submission can be downloaded from HKCAAVQ's website: at <http://www.hkcaavq.edu.hk> or obtained from HKCAAVQ Office (10 Siu Sai Wan Road, Chai Wan, Hong Kong) during the office hours 8:45 am to 1:00 pm and 2:00 pm to 5:45 pm from Monday to Friday (Office is closed during lunch hour from 1:00 pm to 2:00 pm). The Guidelines for Review should be read in conjunction with the HKCAAVQ Ordinance (Chapter 1150), in particular sections 17A, 17B, 17C and 17D thereof, which provide further details about the review and its mechanism.
申請人可於評審局網頁：<http://www.hkcaavq.edu.hk> 下載內附申請須知的「學歷評估覆檢申請表」，或於辦公時間（星期一至星期五上午 8:45—下午 1:00 及 下午 2:00—下午 5:45，午膳時間為下午 1:00 - 下午 2:00，辦事處暫停辦公。）到評審局辦事處（香港柴灣小西灣道 10 號）索取。申請人應將「覆檢指引」連同評審局條例（第 1150 章）[尤其第 17A, 17B, 17C 及 17D 條]一併閱讀，以便了解覆檢程序及其機制之詳情。
2. The review will be conducted by a review committee with all members appointed from outside HKCAAVQ. The Review Committee will make recommendations to Council which will be having regard to the recommendations and any other relevant circumstances make a final decision on the review application.
覆檢申請將交由覆檢委員會處理，委員皆為評審局以外的人士。評審局會基於覆檢委員會的建議及因應其他任何相關的情況作出最終之決定。
3. Any application for a review made after the 30-day statutory deadline or any application for extending the statutory deadline is subject to the discretion of the Council.
申請人如於法例所定的 30 日限期後提出覆檢申請，或申請延長此限期，評審局將有權決定是否批准。

Hong Kong Council for Accreditation of
Academic and Vocational Qualifications
香港學術及職業資歷評審局

(This is a computer-generated document, no signature is required)

(此乃電腦編印文件，毋須簽署)

HKCAAVQ-QA Notice-February 2016